
Protokoll fört vid Föreningen Sävsjöpojkarnas årsmöte på Röda Kvarn, 
Kulturhuset lördagen den 22/4 2023. 
Närvarande: 116 medlemmar, Patrik Fransson – mottagare av 
föreningens ungdomsledarstipendium - och Stefan Gustafsson, 
inbjuden talare. 
 
   §1 
Föreningens ordförande, Kent Andersson, hälsade välkommen och uttryckte sin 
glädje över att så många medlemmar infunnit sig till föreningens 80-årsjubileum. 
Det var 11/9 1943 som föreningen bildades. 
   §2 
Sedan förra årsmötet hade fem medlemmar avlidit. Sten-Olof Castell blev 
medlem 2005 och avled 20/8 2022 i en ålder av 81 år, Stig Gunnarsson blev 
medlem 1991 och avled 12/10 2022 i en ålder av 92 år, Kenneth Ohlsson blev 
medlem 1987 och avled 11/2 2023 i en ålder av 80 år, Hardy Henérius blev 
medlem 1996 och avled 1/3 2023 i en ålder av 81 år och Per-Anders ”Pelle” 
Nööjd, blev medlem 1994 och avled 22/3 2023 i en ålder av 73 år. Johnny 
Thorstensson tände ett ljus för var och en och de avlidna hedrades med en tyst 
minut. 
   §3 
Förslaget till dagordning för årsmötet godkändes. 
   §4 
Till ordförande för årsmötesförhandlingarna valdes Kent Andersson, till 
sekreterare för årsmötets protokoll valdes Lars-Åke Sandqvist och till att justera 
årsmötesprotokollet Bo Widestadh och Bertil Zettergren. 
   §5 
Verksamhetsberättelsen för 2022 presenterades av sekreteraren, som 
kompletterade den skrivna berättelsen med bilder från några av de viktigaste 
händelserna. 2022 var ett händelserikt år och följande kan nämnas: En målning 
signerad Lise-Lotte Wikström köptes in för att komplettera den målning av Lise-
Lotte och de foton av Linus Englund som tidigare köpts in och placerats på 
Brygghörnan. Årsmötet 23/4 i Kulturhuset var välbesökt, 92 medlemmar, med 
tanke på att årsmötet 2021 hölls så sent som i oktober 2021. I juni hjälpte 
medlemmen Tomas Johansson till med att ge minnestavlan över Sävsjö Folkets 
Park en välbehövlig uppfräschning. 
Skulpturgruppen ”Annas Minne” i Sanatorieparken utmed Robert Kochs gångväg 
utsattes för skadegörelse. Detta för andra gången. Skulpturgruppen lämnades 
som gåva till Sävsjö kommun och det blev därför Kulturnämnden i Sävsjö 
kommun som fick bekosta en ny skulptur. Konstnären Katarina Wallbo, hennes 



medhjälpare Josef Schilling, tre vaktmästare från Sävsjö kommun och 
föreningens ordförande och sekreterare såg till att den nya skulpturen kom på 
plats 30 augusti. 
I några år hade Kent Anderssons idé om någon form av minnestavla över den 
verksamhet som i många år bedrevs på och omkring Sturevallen diskuterats. 
Eftersom spåren av dessa verksamheter är så gott som helt borta och att 
personer som får reda på att det spelats bandy, ishockey, fotboll och tennis och 
tränats och tävlats i friidrott och brottning på och runt Sturevallen blev Kents 
förslag verklighet 2022. Ordföranden och sekreteraren hjälptes åt att ta fram 
faktaunderlag i form av texter och bilder som sammanställdes och därefter 
kontaktades företaget Qubic Reklam i Vetlanda och Patrik Gustavsson. Han 
gjorde ett förslag med det underlag som tagits fram och två plåtar sattes upp på 
den järnställning som nu står 40 meter öster om Brottarlokalen och mellan 
återvinningsstationen och före detta Sturevallen, som numera blivit till fyra 
hyreshus med 28 lägenheter. En färgstark och redan uppskattad utsmyckning. 
Den presenterade berättelsen godkändes av årsmötet. 
   §6 
Föreningens ekonomi är god. Under 2022 var inkomsterna 75 962 kronor och 
utgifterna 84 396 kronor och 25 öre. Årets resultat blev ett underskott med 
8 434 kronor och 25 öre. Föreningens tillgångar var vid årsskiftet följande: Värde 
andelar i Swedbank Robur Bas 50: 195 514 kronor och 88 öre. Sparbanksgiro 
Swedbank: 162 086 kronor och 75 öre. Placeringskonto: 665 kronor och 23 öre. 
Summa: 358 266 kronor och 86 öre.  
   §7 
Föreningens revisor, Raine Niklasson, läste upp revisionsberättelsen. 
Revisorerna föreslog årsmötet att ge kassören och styrelsen ansvarsfrihet för 
föreningens ekonomi och övriga förvaltning under 2022. 
   §8 
Årsmötet instämde med revisorerna och beviljade kassören och styrelsen 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 
   §9 
Val: 

a) till föreningens ordförande på ett år omvaldes Kent Andersson. 
b) till styrelseledamöter på två år omvaldes Johan Ekelund och Linus Nilsson. 
c) till styrelsesuppleanter på ett år omvaldes Roger Torstensson och Bo 

Svensson.  
d) till revisor på två år omvaldes Raine Niklasson. 
e) till revisorssuppleanter på ett år omvaldes Tomas Johansson och nyvaldes 

Leif Alderhammar. 
f) till arkivarie omvaldes Lars-Åke Sandqvist. 



g) till klubbmästare på ett år omvaldes Kenneth Andersson, Johan Ekelund 
och Harald Petersson. 

h) till valberedning på ett år omvaldes Michael Hvirf, sammankallande, 
Peder Krantz och Mattias Englund.  

§10 
Till årsmötet erbjöds 10 personer medlemskap i föreningen. Av dessa tackade 
åtta ja. Till nya medlemmar invaldes Timmy Abelsson, Lars Glennmar, Lennart 
Hansson, Joakim Hvirf, Jonas Johansson, Lars Lindahl, Johan Magnusson och 
Claes-Filip Rehn. Av dessa var Abelsson, Johansson, Hvirf och Rehn närvarande. 
Kurt Fransson valdes in 2021 och Mikael Abrahamsson, Stefan Vegeborn och 
Daniel H Komarica valdes in 2022 och var nu på sitt första årsmöte. De nya 
hälsades välkomna in i föreningen med klubbnål och en röd ros. 
   §11 
Till mottagare av Föreningen Sävsjöpojkarnas ungdomsledarstipendium 2022 
hade styrelsen utsett Patrik Fransson. Han började träna och spela fotboll i 
Sävsjö FF som liten knatte och hade en lång och framgångsrik karriär som 
spelare. Därefter fortsatte han som ledare och har haft en lång rad uppdrag som 
bland annat tränare. Alla sina uppdrag har han skött på ett mycket bra sätt. Kent 
Andersson och Johnny Thorstensson överlämnade diplom, blommor och 5 000 
kronor till Patrik. 
   §12 
Styrelsens förslag att nästa årsmöte ska vara i Kulturhuset 20 april 2024 
godkändes av årsmötet. 
   §13 
Under punkten Övriga frågor undrade en medlem hur många medlemmar 
föreningen har. Antalet kan av naturliga skäl variera under ett år, men enligt 
kassören var den dagsaktuella siffran 258. 
    §14 
Som en extra punkt på dagordningen var Stefan Gustafsson, tidigare 
kommunstyrelsens ordförande/kommunalråd i Sävsjö kommun i 22 år inbjuden 
att tala om hur han såg på Sävsjös utveckling från att Södra stambanan drog 
genom det som senare skulle bli Sävsjö, via bildandet av Sävsjö stad 1947 och 
fram till i dag. Stefan presenterade en topplista med åtta punkter som han ansåg 
vara de viktigaste för att Sävsjö blivit en så bra plats att leva och bo på. Några av 
punkterna Stefan tog upp var bra infrastruktur i form av järnväg och vägar, ett 
varierat näringsliv med många små och duktiga företag i kombination med några 
lite större och en det finns en anda av att göra saker tillsammans och få 
Sävsjöborna att dra åt samma håll. Sammanfattningsvis tyckte Stefan att Sävsjö 
ligger bra till geografiskt i landet och att kommunen är en bra plats att verka, 



leva och bo på. Ordföranden tackade Stefan för hans medverkan med en 
blombukett.    
Ordförande Kent Andersson tackade för ett bra årsmöte och hoppades att alla 
skulle få en fortsatt trevlig eftermiddag/kväll och bjöd in alla till Galaxen för 
buffé, underhållning och trevlig samvaro. 
 
 
Sävsjö dag som ovan 
 
 
 
Lars-Åke Sandqvist, sekreterare 
 
 
 
Justeras:  
                Bo Widestadh                                               Bertil Zettergren  

 
 


